

Title (en)
Blister package

Title (de)
Blisterpackung

Title (fr)
Emballage du type "blister"

Publication
EP 1006054 A1 20000607 (FR)

Application
EP 99402962 A 19991129

Priority
FR 9815114 A 19981201

Abstract (en)

Blister pack, especially for pills, has extra cell to contain part of a pill, and a corner of a semi-rigid sheet folds over to cover it. The pack consists of a sheet (3) of a semi-rigid material with a series of cells (8) to receive pills which can be broken in half. The cells are covered by a layer of a sealing material (22) which can be broken to extract the pills one at a time. One end of the semi-rigid sheet has an additional cell (9) designed to receive a half pill. The sheet has a fold line (12) which allows its corner (3) to be folded over and inserted in a slit (27), protecting the half pill until required for use.

Abstract (fr)

Cet emballage (1) comporte une plaquette (3) d'un matériau semi-rigide qui présente, outre des alvéoles (8) de conditionnement de produits complets (2), initialement fermés par une feuille (22) d'un matériau déchirable, un alvéole supplémentaire (9) destiné à recevoir un fragment de produit après l'ouverture de l'un des alvéoles de conditionnement (8) et l'utilisation partielle du produit complet (2) qu'il contenait. La plaquette (3) présente une amorce rectiligne (11,12) de pliage, dégageant un couvercle (23) qui peut être rabattu sur l'alvéole supplémentaire (9) pour le fermer et y retenir le fragment de produit, et une entaille (27) dans laquelle une zone marginale (29) du couvercle (23) ainsi rabattu s'engage pour verrouiller provisoirement le couvercle (23) dans sa position d'obturation de l'alvéole supplémentaire (9). <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 75/34

IPC 8 full level
B65D 75/34 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 75/327 (2013.01); **B65D 2575/3227** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0146063 B1 19890125
- EP 0148118 A2 19850710 - SANDOZ AG [CH], et al

Citation (search report)

- [YA] EP 0148118 A2 19850710 - SANDOZ AG [CH], et al
- [Y] WO 9316673 A1 19930902 - TOREN CUNSULTING PTY LTD [AU]
- [A] JP H07257641 A 19951009 - SONY CORP

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 1006054 A1 20000607; FR 2786469 A1 20000602; FR 2786469 B1 20010216

DOCDB simple family (application)
EP 99402962 A 19991129; FR 9815114 A 19981201